

中国银行 · 网上银行银期签约流程 | 银期转账

使用中国银行银行卡关联银期可以通过网银或手机银行进行关联。下文将为大家介绍网上银行关联步骤流程。

1. 登录个人网上银行，如果没有开通网上投资服务，请点击“个人设定——投资理财开通/关闭”签订个人客户投资服务协议。



2. 选择“证券期货”—银期转账—客户签约，阅读并确认“中国银行银期转账服务协议书”。



3. 选择银行卡号、期货公司、币种，输入保证金账号及密码。

The screenshot shows the Bank of China online banking interface for setting up a margin transfer account. The page is titled "中国银行 网上银行 理财版" (Bank of China Online Banking Wealth Management Edition). The navigation bar includes various services like "转账汇款" (Transfer and Remittance), "存款管理" (Deposit Management), "贷款管理" (Loan Management), etc. The main content area is titled "证券期货 > 银期转账 > 客户签约" (Securities & Futures > Bank-Futures Transfer > Customer Sign-up). The process is divided into four steps: 1. 阅读协议 (Read Agreement), 2. 填写签约信息 (Fill in Sign-up Information), 3. 确认 (Confirm), and 4. 完成 (Complete). The current step is 2, where the user is required to fill in the following information:

- 银行结算账户: 全国电子借记卡 6217****1230 长城电子借记卡 (Bank Settlement Account: National Electronic Debit Card 6217****1230 Great Wall Electronic Debit Card)
- 期货公司: 广州期货 (Futures Company: Guangzhou Futures)
- 币种: 人民币元 (Currency: RMB Yuan)
- 保证金账号: 6002 (Margin Account Number: 6002)
- 保证金密码: (Margin Password: [Empty])

At the bottom, there is a section for selecting a security tool: "请选择安全工具: 手机交易码 动态口令+手机交易码" (Please select a security tool: Mobile Transaction Code Dynamic Password + Mobile Transaction Code). Below this, there is a note: "您可点此 设置 修改默认的安全工具, 以便您快捷地完成相关交易。" (You can click here to set up the default security tool to complete related transactions quickly.) At the bottom of the form, there are two buttons: "下一步" (Next Step) and "取消" (Cancel).

4. 输入手机交易码及电子银行动态口令，点击确认后即可成功签约。

